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MØTEPROTOKOLL  
 

Kommunestyret 
 
Dato: 01.07.2021 kl. 10:00 
Sted: Teams 
Arkivsak: 19/00664 
  
Tilstede:  Rolf Laupstad, Elisabeth Bakke Rørslett, Frank-Tore Nygård, 

Jarmo Finnestrand, Geir Kristiansen, Ingrid Hafstad Mikalsen, 
Anne Arntzen Johnsen, Kenneth Hammari, Merete Ann Jensen, 
Arne Dag Pedersen  

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Halfdan Mikalsen, Kjell Gunnar Johnsen, Åse Winsents  

  
Forfall:  Svein Johan Kalvik, Jan Einar Straumsnes, Gina Mari Hammer 

Johnsen 
  
Andre: Jørgen Holten Jørgensen, Vibeke Richardsen, Raju Sitaula, 

Maria Kristiansen, Bjørn Tore Sjåstad, Siv Efraimsen 
  

Merete Ann Jensen søkte om permisjon fra kl. 1130. 
 
Tilleggssak fra SV: 

 Mistillit/Nyvalg - forslag 

Havnestyret har over lang tid ikke tatt sin rolle som foretakets 

tilsynsmyndighet i hht kommuneloven § 9-8 alvorlig. 

De har tillatt Havnesjefen å gå utover sine fullmakter og vedtak 
fastsatt av kommunestyret uten at det får konsekvenser. Dette er 
en reprise fra tidligere saker – invester først og be om inndekning 
etterpå.  Atter en gang brudd på kommuneloven §14-1 om 
grunnleggende krav til økonomiforvaltning og viktige 
forvaltningsprinsipper ved at det gjøres avtale uten vedtak og 
budsjett på dette.   Dette ble tatt opp i kommunestyremøte 
24.sept 2020 uten at det er tatt til etterretning av Havnestyret og 
Havnesjef. 
 
 «Sitat fra Havnestyremøtet 8.juni – Havnesjefen har gått utover 
vedtatte rammer, han er klar over det og tar det på sin kappe». 
Brudd på vedtak og budsjetter bagatelliseres. 
 
Havnestyrets oppgaver er etter kommuneloven §9-8 påse at 
virksomheten drives i samsvar med vedtak og retningslinjer 
fastsatt av kommunestyret og føre tilsyn med daglig leders 
ledelse av virksomheten. Dette er ikke et valg styremedlemmene 
har, men et ansvar. 
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Med bakgrunn i dette vil vi oppfordre styret til å trekke seg og ber 
kommunestyret gjennomføre nyvalg ihht KL §9-7.  

 

Forslag til vedtak: Kommunestyret gjennomfører nyvalg til 
Berlevåg Havn KF ihht KL §9-7. 
 
 
Merete Ann Jensen fratrådte etter sak 55/21 og Trond Are Lund 
tiltrådte. 
 
I henhold til kommunelovens § 11-2 siste ledd ber ordføreren om 
at tilleggssaken nyvalg av havnestyre utsettes til neste 
kommunestyremøte i september.  
 

 
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

54/21 21/00366-1 
Samarbeidsavtale om felles brannsjef for Berlevåg og 
Båtsfjord kommune 
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55/21 21/00418-5 Industribygg og lånopptak 2021 4 

    

 
 
Berlevåg, 01.07.2021 
 
 
 
 
Rolf Laupstad   Kjell Gunnar Johnsen   Åse Winsents 
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Saker til behandling 

54/21 Samarbeidsavtale om felles brannsjef for Berlevåg og 
Båtsfjord kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 08.06.2021 27/21 

2 Kommunestyret 17.06.2021 49/21 

3 Kommunestyret 01.07.2021 54/21 

 
 
Kommunestyret har behandlet saken i møte 17.06.2021 sak 49/21 
 
Møtebehandling 
 
Administrasjonen har lagt frem at vi skal kjøpe brannsjeftjenesten tilsvarende en 20 
% stilling. Hvilke oppgaver skal utføres på de 20 %? 
I avtalen står det at Berlevåg kommune er ansvarlig for at beredskapsleder og 
varabrannsjef er lokalt ansatte, hvem skal ivareta beredskapsleder og varabrannsjef 
stilling i Berlevåg? Hvem skal ivareta resten av kommunens plikter   i henhold til 
brann- og eksplosjonsvernloven, slik som for eksempel det forebyggende arbeidet? 
Hva blir totalkostnaden på tjenesten vi må kjøpe for å dekke kravene til brann og 
eksplosjonsvernloven? Hvordan skal dette finansieres? 
Saksinnlegget er mangelfullt og vi kan ikke vedta noe før vi får oversikt over hvordan 
kommunen skal ivareta alle sine plikter iht. brann- og eksplosjonsvernloven. 
 
Berlevåg Høyre foreslår derfor å utsette saken til den er tilstrekkelig utredet. 
 
Votering 
Høyres forslag vedtatt med 7 (Høyre, SV, uavhengigrepresentant) mot 6 (AP, 
uavhengigrepresentant). 
 
Vedtak  
Saken utsettes til den er tilstrekkelig utredet. 
 
Møtebehandling 
Protokolltilførsel til sak 54/21 fra Berlevåg høyre: 
Samarbeidsavtalen om felles brannsjef for Berlevåg og Båtsfjord kommune. 
Kostnadsforespørselen er fortsatt ikke besvart. Ber administrasjon om å innarbeide 
det i økonomiplanen for 2022.  
 
Votering 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak  
Samarbeidsavtale om felles brannsjef for Berlevåg og Båtsfjord kommune vedtas. 
 
[Lagre]  
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55/21 Industribygg og lånopptak 2021 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Havnestyret 28.06.2021 8/21 

2 Kommunestyret 01.07.2021 55/21 

 
 
Havnestyret har behandlet saken i møte 28.06.2021 sak 8/21 
 
Møtebehandling 
Det ble reist spørsmål om habilitet av Geir Kristiansen. 
I henhold til forvaltningsloven §6 ble Geir Kristiansen erklært inhabil.   
 
Votering 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak  
Havnestyret vedtar et låneopptak på NOK  15 000 000,00 i 2021 som skal brukes til 

å finansiere egne investeringer, jfr. KL § 14-15, første ledd. Følgende 

investeringsprosjekter blir vedtatt: 

• Ferdigstilling Industribygg           kr 13 707 281,00 

• Inndekking underskudd investeringsbudsjett 2020   kr 1 292 719,00 

 

Låneopptaket settes til en løpetid på 40 år. Havnesjefen får fullmakt til å innhente 
lånetilbud og inngå avtale med långiver. 
 
 
Møtebehandling 
Det ble reist spørsmål om habilitet og møtet ble lukket. 
 
Geir Kristiansen ble erklært inhabil i henhold til forvaltningsloven § 6-2, vedtatt med 7 
(AP og uavhengig) med ordførerens dobbeltstemme – mot 6 stemmer (SV og Høyre). 
 
Trond Are Lund tiltrådte. 
 
Protokolltilførsel sak 55/2021 Industribygg og låneopptak 2021 fra SV 
Havnesjefen nevnte i forrige møte at det har vært stor interesse for prosjektet. Fra 

vår side har det vært brukt mye energi for få fram fakta og korrekte tall. Mange 

spørsmål er stilt, en del er besvart, nye e-poster med kommentar på saksutredning 

og argumenter med hva vi ut fra et faglig synspunkt mener er feil og som vil gi et 

villedende bilde.  

Dette er ikke gjort for å ta personer, men for å få oversikt over saken og mere 

åpenhet om fakta. 
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Saksutredninga viser at budsjett kan være er en lek med tall. Første utkast viser 7 

mill i «overskudd» og siste utkast 300.000 i «overskudd». Det viser viktigheten med å 

ha korrekte tall.  

Hele nåverdiverdianalysen er gjort med ledelsens forutsetninger om lav 

risikoberegning. Da er industribygget ikke ulønnsomt! Hvis forutsetningen om 100% 

utleie i 40 år ikke slår til vil regnestykket endres drastisk. Hvis ikke leietakerne flytter 

inn kjapt og begynner å betale husleie har vi allerede en bristende forutsetning.  

Det er betenkelig at det er brukt så mye ressurser på dette og fokus på Helse 

Finnmarks leiekontrakt og finansiering uten at det er søkt endring av arealformålet. 

Området bygget ligger i er N1-N4 som er for «sjørettet næringsvirksomhet og særskilt 

kontor/lager tillates ikke».  

Forslag fremmet av Anne A. Johnsen: 
 
Forslag til vedtak sak 55/21 Berlevåg Havnestyre – Industribygget og lånopptak 
Kommunestyret vedtar et låneopptak på 15 million i 2021 som skal brukes til å 

finansiere egne investeringer jfr kl §14-15 første ledd 

• Inndekning av underskudd i inv.budsjett 2020  kr 1.292.719 

• Ferdigstillelse industribygg    kr. 13.707.281 

 

Bakgrunn for lånet er å imøtekomme allerede påløpte betalingsforpliktelser og for å 

ferdigstille kontor/garderobe/velferdsstasjon til utleie.  

 

Før videre arbeid med ambulansestasjon må endring av arealformål på 

industribygget være gitt, arbeidstilsynets tillatelser mottatt og total pris på 

ambulansestasjon innhentet. Kostnaden må vurderes opp mot allerede vedtatte 

finansiering. Eventuell mistanke om kostnadssprekk skal varsles umiddelbart. 

 

Låneopptaket settes til 40 år. Havnesjefen får fullmakt til å innhente lånetilbud og 

inngå avtale med långiver. 

 
Votering 
Innstillingen ble vedtatt med 7 stemmer (AP og uavhengigrepresentant) mot 6 
stemmer (SV og Høyre) avgitt for forslag fra SV v/ Anne A. Johnsen. 
 
Vedtak  
Vedtak  
Kommunestyret vedtar et låneopptak på NOK  15 000 000,00 i 2021 som skal brukes 

til å finansiere egne investeringer, jfr. KL § 14-15, første ledd. Følgende 

investeringsprosjekter blir vedtatt: 

• Ferdigstilling Industribygg           kr 13 707 281,00 

• Inndekking underskudd investeringsbudsjett 2020   kr 1 292 719,00 
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Låneopptaket settes til en løpetid på 40 år. Havnesjefen får fullmakt til å innhente 
lånetilbud og inngå avtale med långiver. 
[Lagre]  
 


